
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 6 WRZEŚNIA 2023 r. 

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 21 czerwca  

2023 r. 

3. Podjęcie uchwał: 

Nr 134/23 – w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej trzech lat, części 

gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne: 3021, działka nr 34/11 o powierzchni  417 m2   z 

przeznaczeniem na:  uprawy owocowe, drzewka i krzewy owocowe 

Nr 135/23 – w sprawie zaopiniowania zbycia w trybie bezprzetargowym części działki nr 127/4 

obręb 3040 w celu poprawy warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości 

Nr 136/23 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu za okres 01.01.2023 - 

30.06.2023 i rozliczenia budżetu za okres - 01.01.2023 - 30.06.2023 

Nr 137/23 – w sprawie wydania opinii w dotyczącej propozycji umiejscowienia elementów 

bezpieczeństwa ruchu drogowego tj. słupków blokujących oraz lustra drogowego w ciągu ul. 

Stołczyńskiej przy Domu Kultury Klub Skolwin 

Nr 138/23 – w sprawie wydania opinii w dotyczącej wyznaczenia przejścia dla pieszych przy 

budynku nr 189 w ciągu ul. Stołczyńskiej 

Nr 139/23 – w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Wydziału Gospodarki Komunalnej  

o wprowadzenie do Budżetu Miasta inwestycji przygotowania ciągu pieszego wzdłuż  

ul. Orłowskiej od przejazdu kolejowego do przystanków autobusowych linii 102 o nazwie 

Orłowska 

Nr 140/23 – w sprawie wydatkowania środków na rzecz mieszkańców w wysokości 1000 zł z 

przeznaczeniem na współorganizację razem ze Stowarzyszeniem Skolwin i My wycieczki kajakowej 

np. po Cieśnicy i Łarpii 

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Zebranie prawomocne: 9 Radnych obecnych – 6 Radnych nieobecnych 

Przewodniczący zawnioskował o zmianę porządku obrad poprzez dodanie uchwał nr 137/23, 138/23, 

139/23 i 140/23. 

Wniosek o zmianę porządku obrad przyjęto ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Ad. 2 

Protokół z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 21 czerwca 2023 r. przyjęto ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

 

 



Ad.  3 

Podjęto uchwały: 

Nr 134/23 – w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej trzech lat, części 

gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne: 3021, działka nr 34/11 o powierzchni  417 m2  

z przeznaczeniem na:  uprawy owocowe, drzewka i krzewy owocowe ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 135/23 – w sprawie zaopiniowania zbycia w trybie bezprzetargowym części działki nr 127/4 

obręb 3040 w celu poprawy warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości ilością 

głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 136/23 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu za okres 01.01.2023 - 

30.06.2023 i rozliczenia budżetu za okres - 01.01.2023 - 30.06.2023 ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 137/23 – w sprawie wydania opinii w dotyczącej propozycji umiejscowienia elementów 

bezpieczeństwa ruchu drogowego tj. słupków blokujących oraz lustra drogowego w ciągu  

ul. Stołczyńskiej przy Domu Kultury Klub Skolwin ilością głosów: 

ZA: 7   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 2 

Nr 138/23 – w sprawie wydania opinii w dotyczącej wyznaczenia przejścia dla pieszych przy 

budynku nr 189 w ciągu ul. Stołczyńskiej ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 139/23 – w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Wydziału Gospodarki Komunalnej  

o wprowadzenie do Budżetu Miasta inwestycji przygotowania ciągu pieszego wzdłuż  

ul. Orłowskiej od przejazdu kolejowego do przystanków autobusowych linii 102 o nazwie 

Orłowska ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 140/23 – w sprawie wydatkowania środków na rzecz mieszkańców w wysokości 1000 zł  

z przeznaczeniem na współorganizację razem ze Stowarzyszeniem Skolwin i My wycieczki 

kajakowej np. po Cieśnicy i Łarpii ilością głosów: 

ZA: 5   PRZECIW: 2   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 2 

Ad. 4 

Sprawy różne dotyczyły: 

• Niewłaściwego zdaniem Radnych oznakowania placu budowy miejskiej infrastruktury 

przystanku SKM Skolwin przy ul. Stołczyńskiej. Radni zwracali uwagę na częste zajęcie pasa 



drogowego w miejscu niebezpiecznym (na łuku drogi) przy jednoczesnym braku osób 

kierujących ruchem. 

• Zanieczyszczenia nawierzchni ul. Inwalidzkiej dokonywanego przez pojazdy uczestniczące  

w budowie domów jednorodzinnych przy ul. Generała Boruty Spiechowicza. 

• Przewodniczący omówił przebieg spotkań konsultacyjnych jakie odbyły się w ramach 

programu rewitalizacji Szczecina, w których brali udział przedstawiciele Rady Osiedla.  

 

Protokół sporządził 

Paweł Komar 

Sekretarz Rady Osiedla Skolwin 


